
Allereerst wil ik jullie bedanken voor het vertrouwen dat jullie in mij als lijsttrekker voor de 

gemeenteraadsverkiezingen hebben gesteld. Zo op de rand van het reces is de eerste stap gezet 

naar een energieke campagne. Een campagne die wij samen moeten maken. Een 

verkiezingsprogramma dat wij samen moeten opstellen en een eindresultaat waar we samen heel blij 

mee moeten zijn.  

Uit de voorgaande twee gemeenteraadscampagnes heb ik geleerd dat het een spannende tijd is die 

voor ons ligt. De aanloop naar de grosselijst, de uiteindelijk plek op de lijst en dan de stem van de 

kiezer. Hebben we onze boodschap voldoende laten klinken? Was de boodschap duidelijk en 

aansprekend genoeg? Is onze boodschap eigenlijk wel de juiste? In de komende periode gaan we 

met elkaar werken aan een verkiezingsprogramma, de campagne en het overtuigen van de kiezer.  

Onze kernboodschap is gelukkig duidelijk. De VVD Pijnacker-Nootdorp staat voor haar kiezers en de 

gemeente waarin zij wonen. De groene oase tussen de grote steden waar het heerlijk wonen is. Maar 

daarmee onderscheiden wij ons als partij niet. Wat ons onderscheid is ons liberale hart. Ons hart dat 

blij opspringt als het gaat over vrijheid, over eigen verantwoordelijkheid van onze inwoners, over de 

daarbij behorende rechten en plichten van het gemeentebestuur en van onze inwoners. Over ruimte 

geven en ruimte benutten. In de afgelopen periode hebben we daar een paar mooie voorbeelden van 

op de kaart gezet. Ik denk aan een Biesieklette, aan Paleis Soestdijk dat niet aan de overkant van de 

Hofweg gebouwd werd, maar ook de constructief kritische houding die wij hebben aangenomen in de 

discussie over de opvang van statushouders. In alle vraagstukken is de makkelijkste plek om te 

roepen aan de zijlijn.  

De criminaliteit moet omlaag! Geen huizen in ons groen! Geen gelukzoekers in ons dorp! Geen 

windmolens in Pijnacker-Nootdorp! Maar daar zijn wij wars van geweest.  

Ja de criminaliteit moet omlaag. En dus diende de fractie in 2012 alweer een initiatiefvoorstel in 

waarmee de woninginbraken aantoonbaar zijn afgenomen. Maar ook diende de fractie bij monde van 

Peter een initiatief in voor bewaakte fietsenstallingen bij de haltes van de RandstadRail. Een mes dat 

aan twee kanten snijdt. De veiligheid op en rondom de haltes is toegenomen maar daarnaast worden 

mensen via een traject aan een baan geholpen.  

Ja de VVD heeft zich heel hard gemaakt tegen de komst van een enorm kolos langs de Hofweg, maar 

ook tegen de komst van een megalomaan zorgcomplex op het oudste en meest authentieke stukje 

Pijnacker. Maar ook hier hebben wij meegedacht over wat er dan wel zou kunnen. Passende 

bebouwing en het openstellen van ons groen.  

Ja het was een moeilijke discussie in september 2015 toen de media onheilspellend berichtte over 

een tsunami aan vluchtelingen. Maar hoe kun je als mens jezelf in de spiegel blijven aankijken als je 

geen open hart en luisterend oor hebt voor mensen die uit de meest erbarmelijke omstandigheden 

komen. Dus ook daar moesten wij met elkaar het gesprek aan over de wijze waarop we met deze 

vraagstukken het beste konden omgaan. Met oog voor de vluchtelingen, maar ook met een luisterend 

oor voor onze inwoners die daar zorgen over hadden en hebben. Hoe makkelijk is het dan om alleen 

maar te schreeuwen dat ze weg moeten?  

Ja de VVD wil ook geen grote windmolen in de Balij. Geen megajetser hebben wij meermaals 

aangegeven. Maar wat als een ondernemer zich meldt de een klein molentje wil plaatsen om op die 

wijze bij te dragen aan een verduurzaming? 

Met dit doorkijkje naar enkele dilemma’s waar wij in de afgelopen periode mee te maken hebben 

gekregen, is het nu tijd de focus te verleggen: maart 2018. En hoewel we in een prachtige gemeente 

wonen is er nog genoeg werk aan de winkel. Als uw lijsttrekker en als voorzitter van de 

verkiezingsprogrammacommissie wil ik graag samen met u de lijnen uitzetten naar 2022. Afmaken 

waar deze fractie aan begonnen is en verder bouwen aan een prachtige gemeente, met betrokken 

inwoners in een florerend economisch klimaat. Ik wens ons allemaal een heerlijke en inspiratievolle 

zomer toe!  

 


